
Motion om att arbeta för möjligheten till arbetspendling med tåg till 

och från Viskan. 

Idag stannar mittlinjetågen i Stöde och Torpshammar men inte i Viskan, men nu då 

kriminalvårdsstyrelsen beslutat att återöppna anstalten i Viskan med ca 100 anställda borde det vara 

naturligt att tågen också ska stanna där för på och avstigande. 

En arbetsplats med drygt hundra anställda i Viskan betyder att den största delen av personalen 
kommer att arbetspendla till jobbet, från Sundsvall, Ånge, Bräcke och mellanliggande orter. Tåget är 

ett bekvämt och miljövänligt sätt att resa, men det förutsätter att det finns möjlighet att kliva av och 
på i närheten av arbetsplatsen. Då Viskananstalten ligger inom gångavstånd från järnvägen vore en 
station med resandeutbyte i Viskan vara en mycket lämpligt lokalisering. 

Kanske kan Ånge och Sundsvalls kommuner vara med att bidra till finansieringen av bygget perrong 

etc. 

Därför föreslår jag kommunfullmäktige 

Att Ånge gärna tillsammans med Sundsvall försöker påverka Trafikverket (och eventuellt i dialog med 

Norrtåg som nu trafikerar sträckan) att bygga en station för resandeutbyte i Viskan. 
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